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SAND	Sydfyn	bestyrelsesmøde	d.	6.	marts	2017	
	
Dagsorden:	

1. Valg	af	sekretær	
2. Generalforsamling	–	stemmeberettigede	og	formandsvalg	
3. Forslag	til	arrangementer	
4. Udsatte	rådet	
5. PC	til	udvalg	
6. Eventuelt	

	
Deltagere:	Mette,	Per,	Alf,	Maria	og	Sara.		
	

1. Sara	 og	 Mette	 deler	 sekretærrollen	 fremover.	 Sara	 er	 sekretær	 til	 dagens	
bestyrelsesmøde.		

2. Generalforsamlingen	 er	d.	 28	marts	 i	Odense	kl.	 12-15:30.	Maria,	 Sara,	Alf	 deltager	 i	
Generalforsamlingen.	 Per	 kan	 ikke	 deltage,	 Mette	 kan	 eventuelt.	 Maria	 stiller	 op	 til	
formandsposten.	 De	 stemmeberettigede	 til	 formandsvalget	 er	 Sara,	 Alf	 og	 eventuelt	
Mette	eller	Flemming.	De	stemmeberettigede	til	bestyrelsesmedlemmerne	er	Sara,	Alf	
og	Mette	 (evt.	Maria	ved	afbud).	Maria	siger,	at	hun	skal	vælges	på	grund	af	det	hun	
kan,	og	ikke	på	hvem	der	kan	lide	hende.	De	personlige	holdninger	til	kandidaterne	er	
irrelevante.	Maria	ønsker	at	bringe	SAND	tilbage	til	at	være	forankret	på	boformerne	
og	vi	skal	være	med	til	at	ændre	de	politiske	tiltag.		SAND	er	ikke	gadeplansarbejdere,	
men	skal	selvfølgelig	favne	alle	hjemløse,	hvad	end	det	er	gadesovere	eller	beboere	på	
forsorgshjem.	 Der	 skal	 skabes	 samarbejde	 med	 gadeprojekterne	 –	 Projekt	 Udenfor,	
Gadejuristen	osv.,	men	vi	skal	ikke	overtage	deres	arbejde.		

3. Alfs	erfaring	er,	at	arrangementer	for	at	hive	nye	til	udvalget	ikke	altid	virker.	Det	kan	
være	et	problem,	at	SAND		Sydfyn	ikke	har	været	tydelige,	og	at	medlemmerne	af	og	til	
vælger	 at	 udstille	 sig	 selv	 uheldigt	 rundt	 omkring	 i	 byen.	 Dette	 skal	 tages	 op	 på	 et	
bestyrelsesmøde,	hvor	alle	bestyrelsesmedlemmer	deltager.		
På	sigt	ønsker	SAND	Sydfyn	at	holde	åbne	møder,	for	at	undgå	at	skabe	en	”os	og	dem”		
stemning.	 Ved	 at	 holde	 åbne	 udvalgsmøder	 for	 alle,	 med	 tilbud	 om	 spisning	 og	
diskussioner	 om	 aktuelle	 temaer,	 kan	 man	 forhåbentligt	 hive	 nye	 medlemmer	 ind.	
Bestyrelsesmøder	 skal	 holdes,	 men	 ved	 også	 at	 holde	 åbne	 udvalgsmøder	 og	
derigennem	introducere	SAND	til	brugerne	af	værestederne	i	byen,	kan	der	skabes	et	
større	og	rigere	udvalg.	Udvalget	skal	 trække	på	alle	deres	kontakter	og	 forbindelser	
rundt	omkring	 i	byen.	Bl.a.	 lokalpolitikere,	 fremtrædende	personer	der	arbejder	med	
de	socialt	udsatte	i	området.		
Sara	 foreslår,	 at	 et	 af	 de	 åbne	møder	 evt.	 kan	 laves	 i	 samarbejde	med	Ole	 Sørensen	
(Rebellen	 fra	Langeland)	på	Forsorgsmuseet.	Per	 foreslår	at	 tale	med	kulturudvalget,	
om	at	kunne	deltage	i	arrangementer	i	byen.	Evt.	kunne	vi	få	en	stand	og	derigennem	
oplyse	 om	 SANDs	 arbejde.	 Per	 vil	 kontakte	 kulturudvalget	 og	 forhøre	 sig	 om	
muligheden	for	gratis	stande	på	diverse	markeder	i	byen.		

4. Udvalget	 skal	 tage	 stilling	 til,	 om	 vi	 skal	 kæmpe	 for	 en	 plads	 i	 Udsatterådet	 i	
Svendborg.	 Det	 blev	 vendt	 hurtigt	 på	 generalforsamlingen.	Maria	 har	 talt	med	 Gitte	
Kroman,	der	mener	det	sagtens	kan	lade	sig	gøre.	Udvalget	skal	vælge	en,	der	kan	sidde	
i	udsatterådet.	Beslutningen	træffes	endeligt	på	et	bestyrelsesmøde	hvor	alle	deltager.	
Mette	er	usikker	på	sin	fremtid,	før	hun	ønsker	at	melde	sig.	Udvalget	bliver	enige	om,	
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at	det	er	en	opgave,	der	skal	diskuteres,	og	at	der	skal	findes	en	passende	person	til	at	
sidde	i	rådet,	og	eventuelt	en	suppleant.	Der	er	ingen	af	mødets	deltagere,	der	ønsker	
at	sidde	i	udsatterådet	lige	pt.		

5. Det	er	stadig	ikke	sikkert	at	udvalget	kan	få	en	PC,	men	Sara	arbejder	på	det.	
6. Udvalgets	 mail	 er	 sandsydfyn@gmail.com.	 Sara	 opdaterer	 adgangskoden	 til	 mailen.	

Maria	 er	 sygemeldt	 til	 d.	 22	 marts,	 og	 vil	 ikke	 være	 aktiv	 på	 de	 sociale	 medier.		
Dato	for	næste	møde	er	d.	12	april	på	værestedet	Stenbruddet	kl.	17.		


